

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Peru, 10 Reasons to Visit Peru :

Tourism in Peru is the third-largest sector, behind the country's fisheries and mining. Approximately 4 million tourists arrived in Peru in 2017. Peru was most visited by Chile. Chile followed by the following countries; United States, Ecuador, Colombia, Brazil, Argentina, Spain, France, Germany and United Kingdom.

1. Machu Picchu :



Machu Picchu is the most iconic cultural heritage of all humanity from Inca Civilization. One of the most unique settlements in the world to come out of the hands of mankind. As Machu Picchu slowly sinks into the ground, only a certain number of people can visit on a day. So it's a good idea not to leave your tickets to the last day.

2. Paracas National Reserve :



National reserve located on the Pacific coast in the south west of Peru. The most important and fertile coastal area in the world. There are about 100 archaeological sites. Very convenient for nutrition on the coast is the Whale, Sea Lion, Sea Turtle, Water Samuru. It has octopus and many sea creatures. Many sea birds spend a little part of their lives here.

3. Sacsayhuaman :



It belongs to Inca civilization, the area where the remains of the Inca fortress are located. This strategic fortress, where very important defenses against the Spanish attacks have been carried out, has been attacked and suffered much from natural disasters. Now the castle is in ruins. Sacsayhuaman, located close to the city of Cusca, attracts hundreds of thousands of tourists every year.

4. Coricancha :



It is a historic sun temple belonging to the Coricancha Inca Civilization in the city of Cusco, famous for its historic abode of Peru. Furthermore, the lower and upper parts of the temple are covered with gold and the temple dedicated to the God of the Sun God is important as the most valuable place of worship of the Incas. Coricancha, known as one of the most precious stone constructions of the Inca Empire, is one of the historical and touristic places of Peru.

5. Cathedral of Lima :



It is a Roman Catholic church located in Plaza Mayor which is the most central point of Lima in the capital of Peru. Designed by famous architect Francisco Becerra, the Lima Cathedral was built with Renaissance architecture, Neoclassic architecture and Gothic architectural styles. Lima Cathedral, one of the places to visit in Peru, is one of the symbolic structures of the capital.

6. Cusco Cathedral :



The cathedral, serving as a Roman Catholic church, is the center of the archdiocese of Cusco. Architects Juan Miguel de Veramendi, Juan Correa and Miguel Gutierrez Sencio'nun joint design of the sacred work was opened in 1654. Cusco Cathedral, which used Renaissance architecture, Baroque architecture and Gothic architectural styles in its construction, was taken to the UNESCO World Heritage List in 1983. Do not forget to visit this excellent cathedral on your Peruvian trip.

7. Real Felipe Fortress :



It is a defense castle built to preserve port and city from pirates during the colonial years of Peru. The Real Felipe Fortress, designed by French architect Louis Godin, was built between 1747 and 1774. Moreover, you can find the uniforms, weapons and other military items belonging to this palace at the Peruvian Army Museum. You must see the Real Felipe Fortress, one of the most important defense properties in the Middle Ages region.

8. Museo de Arte Precolombino :



The museum dedicated to Precolombino art exhibitions is located in Cusco, Peru. Furthermore, there are 10 exhibition halls in the museum, the Mochica Chamber, the Huari Chamber, and the Silver Chamber. Since 2003, the art museum has been exhibiting many jewelry. It is one of the most beautiful art lovers to visit in Peru.

9. Museum of Italian Art :



Lima is an art museum serving under the administration of the National Institute of Culture. This public institution is important as the only European art museum in Peru. There are more than 200 original works of art in the Italian Art Museum, including sculptures, paintings, drawings, prints and ceramics. Also, you can see here the art works from Brazil, Canada, Korea and China, as well as works by the Peruvian artist Fernando de Szyszlo.

10. Ampay National Sanctuary :



It is a wildlife area north of the Abancay center of Peru. The Ampay National Sanctuary located in the Tamburco region is designed to protect the intimpa and the Pachachaca River basin, as well as endangered plant species. Moreover, it is one of the regions that nature lovers must see in Peru travel.

TR

Peru'da Turizm, Peru'yu Ziyaret Etmek İin 10 Neden :

Peru'da turizm, lkenin balıkılık ve madenciliğinin ardından üncü en büyük sektördür. 2017 yılında Peru'ya yaklaşık 4 milyon turist geldi. Peru en çok Şili tarafından ziyaret edildi. Şili'yi takip eden lkeler; Amerika Birleşik Devletleri, Ekvador, Kolombiya, Brezilya, Arjantin, İspanya, Fransa, Almanya ve Birleşik Krallık.

1- Machu Picchu :

Machu Picchu, İnka Uygarlığından tüm insanlığın en ikonik kültürel mirasıdır. Dünyanın insanlığın elinden çıkmış en eşsiz yerleşim yerlerinden biri. Machu Picchu yavaş yavaş yerin dibine girerken, bir günde sadece belirli sayıda insan ziyaret edebilir. Bu yüzden biletlerinizi son güne bırakmamakta fayda var.

2- Paracas Ulusal Koruma Alanı :

Peru'nun güneybatısında, Pasifik kıyısında bulunan ulusal koruma alanı. Dünyanın en önemli ve verimli kıyı bölgesi. Yaklaşık 100 arkeolojik sit alanı bulunmaktadır. Sahilde beslenmek için çok uygun Balina, Deniz Aslanı, Deniz Kaplumbağası, Su Samuru. Ahtapot ve birçok deniz canlısı vardır. Birçok deniz kuşu hayatlarının çok az bir kısmını burada geçirir.

3- Sacsayhuaman :

İnka kalesinin kalıntılarının bulunduğu bölge olan İnka uygarlığına aittir. İspanyol saldırılarına karşı çok önemli savunmaların yapıldığı bu stratejik kale saldırıya uğramış ve doğal afetlerden çokça zarar görmüştür. Şimdi kale harap durumda. Cusca şehrine yakın bir konumda bulunan Sacsayhuaman, her yıl yüz binlerce turisti kendine çekiyor.

4- Coricancha:

Peru'nun tarihi meskeni ile ünlü Cusco şehrinde bulunan Coricancha İnkâ Uygarlığına ait tarihi bir güneş tapınağıdır. Ayrıca tapınağın alt ve üst kısımları altınla kaplanmış ve Güneş Tanrısı Tanrı'ya adanan tapınak İnkâların en değerli ibadet yeri olarak önem taşıyor. İnkâ İmparatorluğu'nun en değerli taş yapılarından biri olarak bilinen Coricancha, Peru'nun tarihi ve turistik yerlerinden biridir.

5- Lima Katedrali:

Peru'nun başkenti Lima'nın en merkezi noktası olan Plaza Mayor'da bulunan bir Roma Katolik kilisesidir. Ünlü mimar Francisco Becerra tarafından tasarlanan Lima Katedrali, Rönesans mimarisi, Neoklasik mimari ve Gotik mimari tarzlarla inşa edilmiştir. Peru'da gezilecek yerlerden biri olan Lima Katedrali, başkentin simge yapılarından biridir.

6- Cusco Katedrali :

Bir Roma Katolik kilisesi olarak hizmet veren katedral, Cusco başpiskoposluğunun merkezidir. Mimarlar Juan Miguel de Veramendi, Juan Correa ve Miguel Gutierrez Sencio'nun ortak tasarımı kutsal eser 1654'te açıldı. Yapımında Rönesans mimarisi, Barok mimarisi ve Gotik mimari tarzların kullanıldığı Cusco Katedrali, UNESCO Dünya Mirası'na alındı. 1983'te listelendi. Peru gezinizde bu mükemmel katedrali ziyaret etmeyi unutmayın.

7- Gerçek Felipe Kalesi :

Peru'nun sömürge yıllarında limanı ve şehri korsanlardan korumak için inşa edilmiş bir savunma kalesidir. Fransız mimar Louis Godin tarafından tasarlanan Gerçek Felipe Kalesi, 1747-1774 yılları arasında inşa edilmiştir. Ayrıca bu saraya ait üniforma, silah ve diğer askeri eşyaları Peru Ordu Müzesi'nde bulabilirsiniz. Orta Çağ bölgesindeki en önemli savunma özelliklerinden biri olan Gerçek Felipe Kalesi'ni mutlaka görmelisiniz.

8- Museo de Arte Precolombino:

Precolombino sanat sergilerine adanmış müze, Cusco, Peru'da bulunuyor. Ayrıca müzede Mochica Odası, Huari Odası ve Gümüş Odası olmak üzere 10 sergi salonu bulunmaktadır. 2003 yılından bu yana sanat müzesinde birçok mücevher sergileniyor. Peru'da ziyaret edilebilecek en güzel sanatseverlerden biridir.

9- İtalyan Sanatı Müzesi :

Lima, Ulusal Kültür Enstitüsü'nün idaresi altında hizmet veren bir sanat müzesidir. Bu kamu kurumu, Peru'daki tek Avrupa sanat müzesi olarak önemlidir. İtalyan Sanat Müzesi'nde heykel, resim, çizim, baskı ve seramik dahil olmak üzere 200'den fazla orijinal sanat eseri bulunmaktadır. Ayrıca burada Brezilya, Kanada, Kore ve Çin'den sanat eserleri ile Perulu sanatçı Fernando de Szyszlo'nun eserlerini görebilirsiniz.

10- Ampay Ulusal Koruma Alanı :

Peru'nun Abancay merkezinin kuzeyinde bir vahşi yaşam alanıdır. Tamburco bölgesinde bulunan Ampay Ulusal Koruma Alanı, intimpa ve Pachachaca Nehri havzasının yanı sıra nesli tükenmekte olan bitki türlerini korumak için tasarlanmıştır. Üstelik doğa severlerin Peru gezisinde mutlaka görmesi gereken bölgelerden biridir.

السياحة في بيرو ، 10 أسباب لزيارة بيرو:

السياحة في بيرو هي ثالث أكبر قطاع بعد مصايد الأسماك والتعدين في البلاد. وصل ما يقرب من 4 ملايين سائح إلى بيرو في عام 2017. كانت بيرو هي الأكثر زيارة من قبل تشيلي. تليها شيلي البلدان التالية ؛ الولايات المتحدة والإكوادور وكولومبيا والبرازيل والأرجنتين وإسبانيا وفرنسا وألمانيا والمملكة المتحدة.

1- ماتشو بيتشو:

ماتشو بيتشو هو التراث الثقافي الأكثر شهرة للبشرية جمعاء من حضارة الإنكا. واحدة من أكثر المستوطنات الفريدة في العالم التي خرجت من أيدي البشرية. عندما تغرق ماتشو بيتشو ببطء في الأرض ، يمكن فقط لعدد معين من الناس زيارتها في يوم واحد. لذا من الجيد ألا تترك تذاكرك حتى اليوم الأخير.

2- محمية باراكاس الوطنية:

محمية وطنية تقع على ساحل المحيط الهادئ في جنوب غرب بيرو. أهم وأخصب منطقة ساحلية في العالم. يوجد حوالي 100 موقع أثري. من الملائم جدًا للتغذية على الساحل الحوت ، أسد البحر ، السلاحف البحرية ، Water Samuru. لديها الأخطبوط والعديد من الكائنات البحرية. تقضي العديد من طيور البحر جزءًا صغيرًا من حياتها هنا.

3- ساكسايهوامان:

تنتمي إلى حضارة الإنكا ، المنطقة التي توجد فيها بقايا قلعة الإنكا. تعرضت هذه القلعة الاستراتيجية ، حيث تم تنفيذ دفاعات مهمة جدًا ضد الهجمات الإسبانية ، للهجوم وعانت كثيرًا من الكوارث الطبيعية. الآن القلعة في حالة خراب. Sacsayhuaman ، الواقعة بالقرب من مدينة Cusca ، تجذب مئات الآلاف من السياح كل عام.

4- كوريكانشا:

إنه معبد شمس تاريخي ينتمي إلى حضارة Coricancha Inca في مدينة Cusco المشهورة بمقرها التاريخي في بيرو. علاوة على ذلك ، فإن الأجزاء العلوية والسفلية من المعبد مغطاة بالذهب والمعادن المخصصة لإله الشمس هو أهم مكان للعبادة في الإنكا. Coricancha ، المعروفة بأنها واحدة من أثنى الإنشاءات الحجرية لإمبراطورية الإنكا ، هي واحدة من الأماكن التاريخية والسياحية في بيرو.

5- كاتدرائية ليما:

هي كنيسة كاثوليكية رومانية تقع في بلازا مايور وهي النقطة المركزية في ليما في عاصمة بيرو. تم تصميم كاتدرائية ليما من قبل المهندس المعماري الشهير فرانسيسكو بيسيرا ، وقد تم بناؤها مع فن العمارة من عصر النهضة والعمارة الكلاسيكية الجديدة والأساليب المعمارية القوطية. تعد كاتدرائية ليما ، أحد الأماكن التي يجب زيارتها في بيرو ، واحدة من الهياكل الرمزية للعاصمة.

6- كاتدرائية كوسكو:

الكاتدرائية ، التي تعمل ككنيسة كاثوليكية رومانية ، هي مركز أبرشية كوسكو. المهندسين المعماريين خوان ميغيل دي فيرامندي ، خوان كوريا وميغيل جوتيريز سينسيون ، تم افتتاح التصميم المشترك للعمل المقدس في عام 1654. تم نقل كاتدرائية كوسكو ، التي استخدمت فن العمارة في عصر النهضة والعمارة الباروكية والأساليب المعمارية القوطية في بنائها ، إلى التراث العالمي لليونسكو قائمة عام 1983. لا تنس زيارة هذه الكاتدرائية الممتازة في رحلتك إلى بيرو.

7- قلعة ريل فيليبي:

إنها قلعة دفاعية تم بناؤها للحفاظ على الميناء والمدينة من القرصنة خلال سنوات الاستعمار في بيرو. تم بناء قلعة Real Felipe ، التي صممها المهندس المعماري الفرنسي Louis Godin ، بين عامي 1747 و 1774. علاوة على ذلك ، يمكنك العثور على الزي الرسمي والأسلحة والمواد العسكرية الأخرى الخاصة بهذا القصر في متحف الجيش البيروفي. يجب أن ترى قلعة Real Felipe ، وهي واحدة من أهم خصائص الدفاع في منطقة العصور الوسطى.

8- Museo de Arte Precolombino:

يقع المتحف المخصص لمعارض Precolombino الفنية في كوسكو ، بيرو. علاوة على ذلك ، هناك 10 قاعات عرض في المتحف ، غرفة Mochica ، غرفة Huari ، والحجرة الفضية. منذ عام 2003 ، يعرض المتحف الفني العديد من المجوهرات. إنه أحد أجمل محبي الفن الذين يزورون بيرو.

9- متحف الفن الإيطالي:

ليما متحف فني يعمل تحت إدارة المعهد الوطني للثقافة. هذه المؤسسة العامة مهمة باعتبارها المتحف الفني الأوروبي الوحيد في بيرو. يوجد أكثر من 200 عمل فني أصلي في متحف الفن الإيطالي ، بما في ذلك المنحوتات واللوحات والرسومات والمطبوعات والسيراميك.

يمكنك أيضًا مشاهدة الأعمال الفنية من البرازيل وكندا وكوريا والصين ، بالإضافة إلى أعمال الفنان البيروفي فرناندو دي سزيسللو.

-10 محمية أمباي الوطنية:

إنها منطقة حياة برية شمال مركز Abancay في بيرو. تم تصميم محمية Ampay الوطنية الواقعة في منطقة Tamburco لحماية intimpa وحوض نهر Pachachaca ، وكذلك الأنواع النباتية المهددة بالانقراض. علاوة على ذلك ، فهي واحدة من المناطق التي يجب أن يراها عشاق الطبيعة في بيرو.